
Seniorbofællesskabet Hjorteparken  

Referat fra Udeudvalgsmøde nr. 33 

  

Dato: 28.06.2023    Sted: Fælleshuset  Tidspunkt:   Kl. 10.00  

Til stede:   

Jonna Nørby, Glennie Krøyer, Birgitte Ørum, Dorte Ansberg 

Susanne Bygbjerg 

Lene Vilsholm -  følgegruppe 

 

1. Godkendelse af dagsorden  

Godkendt   

  

2. Godkendelse af referat  

Godkendt 

   

3. Valg af referent   

Glennie Krøyer 

  

4. Orientering fra medlemmer  

a) Glennie 

- Ukrudtsbekæmpelse på P-Pladser er tiltrængt, men et stort arbejde med kun 1 

ukrudtsbrænder. Glennie tager en snak med Thorben og Jimmy kontaktes om en 

pris. 

- Stenlægning omkring bede er tilendebragt bortset fra bedene ved brandvejen ved 

fælleshuset. Den røde plads er etableret bag affaldsskuret ved vendepladsen, men 

mangler en form for inddeling før den endelige oprydning kan foretages. 

b) Birgitte 

c) Jonna 

- Spurgte om vildskud på stubben af det fældede store træ skal fjernes. Det var der 

enighed om var en god ide. 

d) Dorte 

e) Susanne. 

f) Lene. 

 

5. Gennemgang af skemaet til pasning af vores arealer gennem sommerhalvåret/hele året. 

Alle grupper er sat i gang. 

Jonna foreslog, at skemaet blev lavet om til lister, i lighed med listerne over 

rengøringsholdene i stedet for det nuværende skemaformat, der kan være uoverskueligt 

for nogle.  

Det var der enighed om, og Jonna påtog sig opgaven. 

 



6. Gennemgang og tilretning af årshjul 

Blev gennemgået og tilrettet.  

Ribeshækken pkt. 13 blev vi enige om, at Glennie tager kontakt til OGs Udeudvalg, da 

hækken ikke påhviler Hjorteparken, men var et krav fra OG ved byggeriet og ikke et ønske 

fra Hjorteparken. Vedligeholdelse og evt. genplantning af hækplanter må derfor være et 

OG anliggende. Endvidere bemærkes det, at frugtlunden bliver brugt til hundelufteområde 

for en nærmere angivet person. 

Flere buske er gået ud ved Gregersmindestien. Bjarne Ø orienteres 

Årshjul vedhæftes som bilag til referatet. 

 

7. Hvad er vores forventninger til beboernes fysiske indsats næste sommerhalvår 

(2024) 

Emnet blev vendt, men der var enighed om, at udsætte det til efteråret for at se hvordan de 

nye grupper fungerer hen over sommerhalvåret. Til den tid afholdes et temamøde (sept?) 

om emnet. Der var enighed om, at der til arbejdsdagen i efteråret skal omrokeres/deles 

planter, så bare pletter udfyldes. Der var p.t. ikke enighed om at nedlægge bede, som nogle 

beboere har foreslået.  

Læs endvidere under pkt. 4a om evt. hjælp til ukrudtsbekæmpelse. 

 

8. Punkter til orientering fra Udeudvalget på næste Fællesmøde 

Udeudvalget har ikke det store at berette, men der skal findes 2 erstatninger for de 2 

Udeudvalgsmedlemmer der ikke ønsker at fortsætte. 

 

9. EVT: 

 

5. Næste møde:  

Onsdag den 9. august kl. 10.00 i Fælleshuset 

Arbejdsdag lørdag den 7. oktober kl. 09.30. Vi mødes ved fællesskuret 

 

Bilag: 

- Årshjul 

 

 


